
 

 

INFORMACJA O POWIATOWYM CENTRUM POMOCY 

RODZINIE W OŁAWIE W JĘZYKU ŁATWYM DO CZYTANIA 

(ETR) 

 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Oławie w skrócie Centrum mieści się przy  

ul. 3 Maja 1 w Oławie, w budynku Starostwa Powiatowego. Na czerwono zaznaczono 

wejścia do budynku.  

 
 



Budynek ma trzy wejścia, w tym dwa dostosowane do osób starszych, 

niepełnosprawnych i dla mam z dziećmi. Przy wejściu numer 1 znajduje się winda 

oraz podjazd. Przy wejściu numer 2 znajduje się skrzynka podawcza Centrum. Przy 

wejściu numer 3 znajduje się podjazd. 

 

 

  
 



Przed budynkiem znajduje się pięć miejsc parkingowych dla osób  

z niepełnosprawnościami.  

 

 

Przy Placu Zamkowym 17 w Oławie znajduje się Zespół ds. Rodzinnej Pieczy 

zastępczej wchodzący w strukturę PCPR w Oławie. Zajmuje on pierwsze piętro 

budynku, nie posiada windy, ani oznaczonych miejsc parkingowych. 

 

 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Oławie:  

- wydaje karty parkingowe, legitymacje i orzeczenia dla osób niepełnosprawnych; 

- przyznaje dofinansowania ze środków PFRON osobom niepełnosprawnym; 

- udziela pomocy cudzoziemcom; 

- prowadzi poradnictwo psychologiczne, prawnicze, pedagogiczne i rodzinne; 

- zapewnia dzieciom opiekę w pieczy zastępczej;  

- udziela pomocy i wsparcia rodzinom zastępczym; 

- udziela pomocy osobom usamodzielnianym, które opuszczają pieczę zastępczą; 

- udziela pomocy osobom dotkniętym przemocą oraz tym, którzy ją stosują. 



Żeby załatwić sprawy w Centrum można: 

- napisać pismo i wysłać je na adres: 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Oławie, 

Ul. 3 Maja 1, 55-200 Oława; 

- zostawić pismo w skrzynce podawczej, przy wejściu numer 2; 

- przynieść pismo do pokoju nr 7 w budynku Starostwa Powiatowego w Oławie; 

- napisać wiadomość email na adres sekretariat@pcpr-olawa.pl; 

- zadzwonić 71 303 29 71 lub na podane numery: Telefony PCPR, 

- wysłać fax na numer 71 381 25 42; 

- przyjść do siedziby PCPR i spotkać się z pracownikiem. PCPR w Oławie czynne 

jest od poniedziałku do piątku w godzinach 7:30 do 15:30. 
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